

## Standard Membership 標準會員 Application Form 入會申請表

### Information of Participant 學員資料

Name 姓名 (Eng) \_\_\_\_\_ (中文) \_\_\_\_\_  
 Date of Birth 出生日期 \_\_\_\_\_ (DD/MM/YYYY)  
 Gender 性別 \_\_\_\_\_  
 School Name 學校名稱 \_\_\_\_\_

### Information of Parent 家長資料

Name of Parent 家長姓名 (Eng) \_\_\_\_\_ (中文) \_\_\_\_\_  
 Home Tel 電話 (住家) \_\_\_\_\_  
 Office Tel 電話 (公司) \_\_\_\_\_  
 Mobile 手提電話 \_\_\_\_\_  
 Email 電郵 \_\_\_\_\_  
 Address 地址 \_\_\_\_\_  
 \_\_\_\_\_  
 \_\_\_\_\_

### Emergency Contact 緊急聯絡

Name 姓名 (Eng) \_\_\_\_\_ (中文) \_\_\_\_\_  
 Mobile 手提電話 \_\_\_\_\_

### How did you hear about us 如何認識本中心

KIDNETIC users 其他使用者  Internet 網頁   
 Promotional Material 郵政通函  Newspaper / Magazine 報章雜誌   
 Referral (Name) 推薦(姓名) \_\_\_\_\_  
 Others (Please specify) 其他(請註明) \_\_\_\_\_  
 \_\_\_\_\_

If your child has any special needs or medical conditions, eg Asthma, Diabetes, Epilepsy, please enclose details. 如您的子女現在或以往曾有如下列病歷如哮喘、糖尿病、癲癇症，請提供詳細資料。

The member agrees that having understood the following terms and conditions, agrees to abide by them.  
 申請人確認已細閱並了解以下之條款及細則，並同意受此協議限制。

1. The membership fee is non-refundable and non-transferable.
2. It is the responsibility of parents or guidance to take care of their children before and after class. KIDNETIC is not responsible in providing supervision for the participants beyond the training schedule.
3. Shelves are provided for the storage of personal belongings. KIDNETIC is not responsible for any damage or loss of property on the premises.
4. Members are requested to have good personal hygiene when using the centre. Smoking or eating is prohibited on the premises.
5. KIDNETIC prides itself on its inclusivity and non-intimidating atmosphere, therefore any member using language or behavior offensive to other members or staff could be asked to leave the premises and ultimately have their membership terminated.
6. In case of losing the Membership Card, \$20 administration fee will be charged for issuing a new card.

1. 已付之會費不設退還或轉讓。
2. 家長或監護人需負責為子女在課堂前後提供適當之照顧；本中心將不會在上課時段以外提供照顧或托管服務予參加者。
3. 本中心設有儲物櫃供會員擺放物品。唯本中心不負責確保存放物品之安全。
4. 學員需保持場館之清潔及注意個人衛生。場館內嚴禁吸煙或進食。
5. 本中心強調共融及和諧氣氛，學員不得在場館內對其他人士粗言穢語及行為不檢，如有學員違反此規則，本中心有權把有關學員逐出場館，甚至開除會籍。
6. 如有遺失會員證，需繳付\$20行政費用補領新證。

#### Declaration 聲明

I \_\_\_\_\_ understand that sport is a potentially dangerous activity involve risk of injury and that my child is voluntarily participating in these activities and using equipments with the knowledge of the dangers involved. I hereby agree to expressly assume and accept any and all risks of injury. I do hereby declare my child to be physically sound and suffering from no condition, impairment, disease, infirmity or other illness that may prevent his/her participation in any of the activities and programmes of the Centre, or the use of gymnastics equipments except as hereinafter stated. If any accident happens to my child, I fully authorize the Centre to decide the best treatment for the child involved and agree not to trace the responsibility of the \accident.

本人\_\_\_\_\_明白體育活動存在一定風險，參與活動有可能導致身體受傷，敝子女自願參與貴中心之培訓活動，並認識各項活動之危險性。本人同意接受由於參與活動所產生之一切受傷風險，並聲明敝子女的健康及體能良好，適宜參與貴中心舉辦之培訓課程。如敝子女在活動期間發生任何意外，本人授權貴中心全權決定是否送院接受治療並決不對貴中心或其互作人員作出任何追究。

Signature 簽名 \_\_\_\_\_

Date 日期 \_\_\_\_\_

Please ensure that all details are correct and that the declaration is dated and signed. Please enclose payment for the membership fee of HK\$250. Cheques made payable to "Kidnetic Sports Management Limited".

請確保填寫之資料確實無誤，並在表格填上日期及簽署，連同入會費用港幣二百五十元正交回本中心。支票抬頭「躍動康體管理有限公司」。

.....  
 Official use Only

Membership payment

Cheque / Cash : \_\_\_\_\_ \$250 \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

Receipt no. : \_\_\_\_\_

Membership No. KN

Membership card issuance